
Social- og Indenrigsudvalget

Til: Social- og ældreministeren

Dato: 29. januar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 267
Vil ministeren kommentere artiklen ”Sag om personlig hjælp til spastiker har stået på i
tre år”, bragt i Skive Folkeblad den 27. januar 2021, og redegøre for, hvilke initiativer
ministeren vil tage for at få standset det misbrug af rådighedstimer, som tilsyneladende
finder sted i en række af landets kommuner med henblik på at spare på udgifterne til BPA
ordningen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jakob Sølvhøj (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jakob.Solvhoj@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kirsten Normann Andersen
formand
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